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Z A P I S N IK 

 

11. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 29. svibnja 2018. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:05 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Zdravko 

Ćorić, Dubravko Kučinac, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, Zoran 

Pavošević, Zoran Pepić, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac, Tihomir Tomić, Igor Uranjek i 

Željko Varžić. 

  

Ne nazočni vijećnici: Marko Tomoković, Ljiljana Šimić i Miroslav Šmit.  

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Hrvoje Gašparović, zamjenik 

gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Zora Pavić, pročelnica Upravnog odjela za 

komunalne i stambene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, 

Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu,  Zlatko Lacković, predstavnik 

tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Željko Harkanovac, direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, 

Darko Slivar, direktor HRV-e, Eduard Lacković, tajnik Ljeta valpovačkog, Milutin Narančić, 

Antun Katalenić, Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Ines Brezovac, novinarka HRV-a, 

Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 13 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik 

stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

 1. Usvajanje zapisnika 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  2. Aktualni sat. 

 3. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Hrvatskog radija Valpovštine d.o.o.  

     u 2017. godini. 
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 4. Prijedlog: 

     a) Izvješća o radu i financijskom poslovanju Valpovačkog poduzetničkog centra 

          d.o.o. za 2017. godinu, 

     b) Plana rada i financijskog plana Valpovačkog poduzetničkog centra d.o.o. za 

          2018. godinu. 

 5. Prijedlog Odluke o povremenom korištenju poslovnog prostora u Centru kulture  

     „Matija Petar Katančić“ Valpovo i drugim objektima u vlasništvu Grada Valpova. 

 6. Prijedlog Odluke o proglašenju statusa nerazvrstane ceste - javnog dobra u općoj 

      uporabi. 

 7. Informacija o tijeku priprema za održavanje kulturne manifestacije  

     „50. Ljeto Valpovačko. 

 8. Prijedlog Odluke o odabiru komunalnog djelatnika za obavljanje komunalnih 

     djelatnosti na temelju pisanog ugovora u naseljima: 

     a) Harkanovci, 

     b) Zelčin, 

     c) Marjančaci. 

 9. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 10. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA  VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 

10. sjednice jednoglasno usvojen (13 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Dubravko Kučinac 

- imam jedno pitanje, odnosi se na program Zaželi, navodno 18. svibnja 2018. godine je 

program započeo, po informaciji kojom ja raspolažem 31. prosinca 2017. godine na ime 

programa Zaželi je sjelo 3,5 mil. kn, a u trenutku otpočinjanja programa je za tu svrhu bilo 

ostalo 2 mil. kn, zanima me gdje je na neki način nestalo tih 1,5 mil. kn, da li su negdje 

prenamijenjeni, odnosno nenamjenski negdje ubačeni ili nisu? 

 

Zoran Pepić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, oba su vezana za prigradsko naselje Šag, prvo je 

sigurnost djece na dječjem igralištu preko puta nogometnog igrališta, tamo se nalazi mala 

trafostanica koja nije ograđena, ona je na nekom podestu, visine do 2 m, pa bi bilo jako 

zgodno ako bi preko Grada išla inicijativa prema HEP-u, da se tu napravi nekakva ograda, 

da ne bi došlo do nekog nesretnog slučaja. Drugo pitanje se odnosi na završetak radova na 

sustavu kanalizacije u mjestu Šag, radovi su definitivno stali, izvođači radova su povremeno u 

Šagu, treba slijediti spajanje, priključci na glavni centrali vod, odnosno odvod i sanacija sviju 

onih šteta koje su napravljene na prilaznim putevima, pločnicima itd., pa da pojasnite zašto je 

to stalo, i zašto se radovi ne provode kraju s obzirom da je prema ugovoru to trebalo biti 

završeno još u prosincu prošle godine? 

 

 Zdravko Ćorić 

- imam dva pitanja, prvo je oko programa Zaželi i javnih radova, s obzirom da je za ovom 

govornicom izrečeno da imamo velike kvote, da ćemo u narednom razdoblju uključiti puno u 
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program Zaželi žena, u javne radove također puno naših građana koji su zainteresirani i u 

potrebi, ali kroz razgovor sa našim građanima došao sam do saznanja da baš nisu zadovoljni, 

jer su se javljali i dobili su odbijenice, i sada me zanima kakvi su uvjeti i što se može tu 

poduzeti da ti građani budu u poziciji da dobiju posao, s obzirom da sam dobio i informacije, 

da čak i nećemo imati dovoljno kandidata. Drugo pitanje je vezano za rasvjetu, jer se dešava 

da nam u danu gori rasvjeta, a u noćnim satima ne gori, niti ujutro, niti navečer, pa me 

zanima, do sada sam već za ovom govornicom to više puta izrekao i uvijek je bilo u pitanju u 

trafostanicama sklopka koja uključuje i isključuje, zanima me kada će se već jednom taj 

problem riješiti, da imamo u zadnje vrijeme situaciju gdje smo dosta sredstava uložili, imamo 

dalje planove ulaganje u rasvjetu, modernizacija rasvjete, znači led rasvjeta, a u 

trafostanicama ne funkcioniraju sklopke koje trebaju uključiti u određeno vrijeme rasvjetu, i 

onda čitavi dijelovi Grada Valpova, čak dijelovi bliže centru budu u mraku i to ne jedan dan, 

to se znalo dešavati i po tjedan dana? 

 

Ivana Bagarić 

- ovdje je iz zapisnika vidljivo da je na prošloj sjednici postavljeno pitanje vezano za 

Inkubator i Organic bridge i da će doći odgovor u pisanom obliku, još nije stigao pa ako se 

može  odgovoriti na to pitanje. Drugo pitanje je vezano za pješačke prijelaze, pohvaljujem 

ovo što ste odradili i što je vidljivo iz medija, pješački prijelaz koji je napravljen kod Spara, 

pa me zanima da li je moguće u određenom vremenu napraviti pješački prijelaz kod 

nogometnog središta Valpovka, svi znamo da tamo dosta djece prelazi cestu, a od mosta, 

odnosno od Osnovne škole nemamo pješački prijelaz da oni sigurno mogu prijeći cestu, ja 

mislim da je to jedan veliki problem, znam da ga je teško riješiti jer nemamo tamo staze, ali 

možda tamo na sredini ulici I. L. Ribara gdje je ulaz u nogometno središte? 

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo pitanje vezano je za Zelčin, za pješačku stazu, od 

Ivanovaca pa do doma Sv. Ane, o tome smo razgovarali pri donošenju Proračuna, vjerujem 

da se sjećate, pa me zanima da li je planirano da idemo u tu investiciju. Drugo pitanje vezano 

je za cestu u Harkanovcima koja je prošla na natječaju, kada bi se krenulo u samu izgradnju 

te investicije, u kojem vremenu? 

 

Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, prvo pitanje odnosi se na stanje gospodarstva na području Grada 

Valpova, zanima me što su Grad, Gradska uprava poduzeli da se uspostavi kontakt sa 

najvećim gospodarskim subjektom još uvijek na području Grada Valpova PPK Valpovo, 

budući smo svjedoci da unazad nekoliko godina značajni dio svojih aktivnosti PPK Valpovo 

prenosi izvan područja Grada Valpova, onih djelatnosti koji su bili nosioci gospodarskog 

razvoja (navodi primjere). Drugo pitanje se odnosi na održavanje nerazvrstanih cesta, znamo 

da sredstva koja se dobiju od svih pravnih subjekata na području Grada Valpova treba se 

jedan dio iskoristiti za održavanje nerazvrstanih cesta, pa me zanima kakvo je stanje po tom 

pitanju, pogotovo ovih poljskih puteva koji se dosta koriste, jedan primjer je i 

Starovalpovački put prema Dravi, budući da tamo dosta prometuje i ova teška mehanizacija 

iz Šumarije i mehanizacija od poljoprivrednika, ta je cesta svake godine devastirana, jednim 

velikim djelom su to i Hrvatske šume obnavljale, a mislim da bi se ta cesta trebala popraviti 

budući je dosta opterećena, a i ove druge nerazvrstane ceste? 

 
Vitomir Matoković 

- pitanje za gradonačelnika, vezano za stari hotel, vi ste u jednom obraćanju i kroz medije i 

ovdje rekli, da je na pomolu neko rješenje vezano uz privatno partnerske odnose, što se dotiče 

i ovog djela gospodarstva, pa bilo bi dobro kada bi se to stavilo u funkciju i da se taj stari 
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hotel može razriješiti na jedan zadovoljavajući način za dobrobit nas sviju u turističke svrhe i 

ostalo? 

 

Igor Uranjek 

- pitanje za gradonačelnika, bili smo svjedoci sa prošle sjednice Gradskog vijeća da je 

dovoljna sumnja jednog od vijećnika u nepravilnosti, zadnje je bilo o nekakvoj nabavi, pa da 

završi ta sumnja na stranicama lokalnih vjesnika. Ja imam sumnju da su se u prijašnjim 

sazivima i prijašnjoj vlasti isplaćivale dnevnice na putu do Osijeka i nazad što znamo da je 

protuzakonito, i to isplaćivane su dnevnice tzv. vanjskim suradnicima, ima ih dosta, pa me 

zanima da li gradonačelnik misli da će i moja sumnja završiti negdje u lokalnim tjednicima? 

 

Dejan Pisačić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo pitanje je u vezi uplatnica za komunalnu 

naknadu, ljudi mi prilaze i pitaju što je s tim, već je drugi kvartal na pomolu, a od uplatnica 

još ništa. Drugo pitanje se odnosi na Zapisnik o obavljenom proračunskom nadzoru u Gradu 

Valpovu koji sam dobio prije 15 dana. Budući da je od toga prošlo tri tjedna, zanima me je li 

u Grad stiglo nekakvo rješenje, nekakav zaključak, nešto slično da se treba postupati ili ne 

postupati u skladu s tim obavljenim proračunskim nadzorom? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena mu 

pitanja. 

 

- odgovor na pitanje vijećnika Dubravka Kučinca, budući danas na sjednici nije nazočna 

moja zamjenica Ana Brajnović koja inače vodi projekt Zaželi kao što vam je poznato, ja bih 

zamolio zamjenicu da dostavi odgovor na ovo pitanje u suradnji sa Službom za financije i 

proračun za iduću sjednicu, budući je gosp. Vazdar tek došao za pročelnika, ne znam da li je 

upoznat sa odgovorom na ovo pitanje.   

- odgovor na pitanja vijećnika Zorana Pepića, naravno da nam je sigurnost ne samo djece 

nego naših sugrađana na prvom mjestu, tako da ćemo podnijeti inicijativu HEP-i da ograde 

tu trafostanicu, da učine igralište sigurnim za igru za djecu. Vezano za završetak radova na 

kanalizaciji, prije dva dana sam razgovarao sa direktoricom Dvorca, Dvorac je nositelj 

radova kao što i znate, razgovarali smo sa izvoditeljima radova, do 30. lipnja, 2018. godine 

sve mora biti gotovo, nakon završetka radova  moraju sanirati sve u selu,  jednako tako i za 

naselje Ladimirevci, u Ladimirevcima smo imali sastanak, odnosno Mirko Martinčević iz 

Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti imao je sastanak sa predsjednikom 

VMO-a Ladimirevci i sa direktorom Karašica-Vučica, tako da će i u Ladimirevcima do 30. 

lipnja 2018. godine biti završeni radovi i sanacija nakon izvođenja radova. 

- odgovor na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, nije mi doista bilo jasno vaše pitanje zato što 

je natječaj za projekt Zaželi završio, primljeno je 65 žena koje će biti u programu kao 

zaposlene koje će pružati usluge starijim i nemoćnim osobama kojih bi trebalo biti oko 260, 

taj popis od 260 osoba dobili smo jedan dio od Centra za socijalnu skrb, a ostali građani su 

prijavljivali osobe kojima je potrebiti pomoć  nakon što projekt zaživi,  zaposlene su i 2 žene 

kao koordinatorice-voditeljice te grupe od 65 žena. Uskoro treba biti raspisan natječaj za 

materijal koji će koristiti žene, koje će čistiti ta kućanstva i pružati pomoć potrebitima, nakon 

toga kreće projekt u trajanju od 2 godine pružanje pomoći starijim i nemoćnim osobama. 

Vezano za rasvjetu, kada rasvjeta u Gradu gori preko dana, znači da Elektro-vrata s kojima 

imamo potpisan ugovor o održavanju javne rasvjete ili vrši radove ili se vrši provjera rasvjete 

koja radi, koja ne radi, i nije točno da rasvjeta u Gradu ne radi u nekim ulicama kao što ste 

rekli, mi bi imali prvi tu informaciju, a do mene ona doista nije došla, kažete ulica N. Tesle, 

pitat ću svoju zamjenicu, ona dolazi svaki dan u tu ulici, pa vjerojatno ima neka saznanja o 

tome, ali evo doista nije mi rekla. 
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- odgovor na pitanja vijećnice Ivane Bagarić, vezano za Inkubator i Organic bridge, danas je 

ovdje s nama direktorica LRA, zamolio sam je da dođe i iznese stanje ova dva projekta, 

dopustite samo da ja odgovorim na pitanja, pa da ona podnese izvješća. Pješački prijelaz kod 

NK Valpovka, doista imamo problem u toj ulici I. L. Ribara, jer imamo samo jedan prijelaz i 

to je ovaj kod bivše zgrade policije. Vjerojatno znate da je unazad 2 godine rađen projekt za 

tu ulicu, da se radi biciklistička staza i nogostup, da li je tamo predviđen pješački prijelaz ili 

nije u tom projektu to doista moram provjeriti, ako nije sigurno ćemo ga uvrstiti, dobili smo 

neki dan od tvrtke Rencon novelaciju dokumentacije i ona će biti prijavljena u 6 mjesecu na 

ITU, znači u urbanu aglomeraciju Osijek, i vjerujemo da bi već iduće godine trebao taj 

projekt zaživjeti, znači da bi imali biciklističku stazu, novi nogostup u ulici I. L. Ribara, a 

jednako tako i jedan ako ne i dva pješačka prijelaza, znači ovaj na srediti kod ulaza u sportski 

park i ovaj drugi kod restorana Park. 

- odgovor na pitanja vijećnika Željka Varžića, vezano za stazu Ivanovci, Zelčin, moramo 

riješiti imovinsko pravne odnose prije svega na tom potezu, mora se odraditi projektna 

dokumentacija, i moramo u Proračunu izdvojiti sredstva za tu svrhu, to je projekt od nekih 

500.000 kn, ako ne i više, blizu 100.000 Eura, ali kažem nakon što odradimo ovo što sam 

naveo, vjerujem da ćemo zajedno iznaći način da nađemo i sredstva koja su potrebna da 

spojimo ova dva mjesta i sa pješačkom stazom, jer to je bila želja jednih i drugih mještana 

ovih prigradskih naselja. Što se tiče ceste u Harkanovcima, nakon rebalansa Proračuna 

krećemo sa javnom nabavom i onda krećemo u izvođenje radova na potezu ceste u 

Harkanovcima do groblja.  

- odgovor na pitanja vijećnika Stanislava Miloševića, vezano za otresnice, upravo u naselju 

Harkanovci kada se bude radila ova cesta, onda će se od materijala koji se nalazi trenutno na 

ovoj makadam cesti prema groblju u Harkanovcima iskoristiti za saniranje otresnica u mjestu 

Harkanovci. Na sastanku prije nekoliko dana u Ladimirevcima dogovoreno je sa Karašicom-

Vučicom da u Ladimirevcima otresnice riješe na način da se one zasipaju sa materijalom koji 

je ostao iza izvođenja radova koje je izvela ova tvrtka u tom naselju na kanalizaciji, na taj 

način riješit će se Ladimirevci, s tim da je potrebno osigurati opet jedan dio sredstva u 

rebalansu u tu svrhu. Prije mjesec dana završili smo uređenje otresnica u prigradskom 

naselju Marjančaci, i nakon toga ostavili smo još neke pozicije u tu svrhu, međutim, da bi 

zaokružili kompletno otresnice u svim prigradskim naseljima, pa i u Valpovu, moramo još u 

Proračunu izdvojiti nekakva sredstva u tu svrhu, imamo tu sreću, da nakon ovih izvođenja 

radova u Ladimirevcima i u Harkanovcima moći ćemo barem ta dva prigradska naselja 

riješiti, imamo riješen Šag, pretpostavljam isto na taj način, a gosp. Martinčević je obišao 

Valpovo, Šag i Ladimirevce i dogovorio koje su to otresnice prioritetne za ta mjesta. Što se 

tiče PPK Valpovo, prije nekih 10-tak dana pozvao sam gosp. Zubaka i s njim razgovarao u 

svom uredu,  učinit ćemo sve da se odnos Grada Valpova i PPK nastavi kakav je bio i do 

sada, da bude još bolji, da sve ono što oni misle raditi, da ostane u Valpovu, jer imaju 

nekakve planove i projekte, mi ćemo pokušati iznaći snage da ih jednostavno zadržimo, da im 

pružimo mogućnost da rade na našem području. 

- odgovor na pitanje vijećnika Vitomira Matokovića, vezano za stari hotel, krajem prošle 

godine iznio sam javnosti činjenicu da sam razgovarao sa vlasnikom starog hotela, što nije 

tajna, i prijavili smo već krajem prošle i početkom ove godine natječaj Hrvatskoj turističkoj 

zajednici za sanaciju starog hotela. Kao što znate vlasnik starog hotela je dužan Gradu za 

one obavljene radove u svibnju prošle godine na sanaciji krovišta, i ima jedan određeni iznos 

na ime komunalne naknade, mi ćemo zaštitit svoja ulaganja na način da ćemo upisati založno 

pravo na toj nekretnini, to nam daje pravo da sudjelujemo u sanaciji i stavljanju u funkciju 

tog starog hotela. Prije nekih tjedan dana pojavila se još jedna osoba koja je zainteresirana 

za ulaganje u hotel, mi ćemo im naravno pružiti podršku, ukoliko ta dva privatna subjekta 

budu mogli sami završiti i staviti u funkciju stari hotel, jer to bi za Grad bilo najbolje, a svima 

nam je u interesu da taj objekt zaživi i budući je u centru Grada predstavlja doista onako 

impozantnu građevinu vjerujem kada se bude stavila u funkciju. Ono što čekamo, u travnju 
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mjesecu su trebali biti rezultati natječaja Hrvatske turističke zajednice, još nisu, ali vjerujem 

u mjesecu lipnju da bi mogli dobiti tu informaciju, pa koliko god dobijemo sredstava, već ove 

godine ići ćemo sa sanacijom krovišta i sa vanjskim radovima, uređenje fasade i stolarije, a 

onda u idućoj godini kao što su meni naznačili, da bi išli na unutarnje uređenje i stavljanje u 

funkciju hotela kakav je bio nekada. 

- odgovor na pitanja vijećnika Igora Uranjeka, ne znam, ovo ćete morati pitati medije koji su 

ovdje prisutni, ono što bi samo prigovorio nekim medijima, da ovo što je bilo na prošloj 

sjednici Gradskog vijeća, odmah je sutradan završilo u medijima, a podatak da su nam prošli 

projekti za energetsku obnovu, da su nam prošla još 2-3 projekta, da predsjednica RH dolazi 

u Valpovo iduću nedjelju, da je predsjednica pokroviteljica Ljeta Valpovačkog što do sada 

nije bila, nije bio slučaj da je pokrovitelj Ljeta valpovačkog Ministarstvo kulture i 

Ministarstvo turizma, očito da to medijima nije zanimljivo, a ne znam koji je razlog?, mislim 

da nećemo nikada dobiti ni odgovor na to pitanje. 

- odgovor na pitanja predsjednika Gradskog vijeća Dejana Pisačića, što se tiče komunalne 

naknade, tu je pročelnica Pavić, pa bi ju molio da vam u nekoliko rečenica pojasni zašto je 

došlo do kašnjenja, danas je završen tzv. ured bez papira, znači pokušavamo digitalizirati 

Gradsku upravu, da smanjimo troškove, i to je jedan od razloga zašto rješenja za komunalnu 

naknadu nisu otišla ranije, odnosno neka su već izdana, neka su podijeljena, ali nisu 

podijeljena do kraja, to je jedan od razloga zašto je došlo do kašnjenja. Vezano za Zapisnik o 

proračunskom nadzoru, moramo izvijestiti javnost da je jedan dušebrižnik očito prijavio 

Grad, bez obzira što smo imali Državnu reviziju prošle godine, prijavio je Grad da se izvrši 

proračunski nadzor, znači da se dupla revizija radila, utvrđene jesu nekakve nepravilnosti 

koje su vjerujem utvrđene i u reviziji, postupak će biti pokrenut protiv Grada i protiv 

odgovornih osoba, znači mene kao sadašnjeg gradonačelnika i gosp. Žulja, kao bivšeg 

gradonačelnika u 2017. godini, a po završetku postupka javnost će biti obavještena o svemu 

onome što je proračunski nadzor utvrdio, kao što je utvrdila i Državna revizija za 2017. 

godinu. 

  

Lidija Maurović Koščak 

- odgovor na pitanja vijećnice Ivane Bagarić, vezano za Inkubator, nama je sada u tijeku 

pregled ponuda, dopuna i pojašnjenja, tražili smo od Središnje agencije za financiranje i 

ugovaranje da nam produlji projekt 3 mjeseca kako ne bi imali problema sa izvođenjem, ne 

možemo sada detalje govoriti oko postupka koji je u tijeku odlučivanja javne nabave, ono što 

ste mogli vidjeti na stranicama je da je cijena veća od one planirane, problem je projekata 

zapravo, mi smo prijavljivali u 2016. godini, dokumentacija je rađena 2015. godine, danas je 

2018., zadnja 2-3 mjeseca se veliki skok cijena dogodio na tržištu, ali to će sada ići dalje, za 

iduće vijeće ćete dobiti te materijale detaljno obrazložene, ono što je dobro da smo iščistili 

dokumentaciju, dogovoreno je da je bolje da produžimo projekt za 3 mjeseca nego da idemo 

kratiti nekakve rokove. Poslije ovog javnog nadmetanja, treba ići javno nadmetanje za 

opremu, tu ne bi trebali imati nikakvih problema, jer oprema se ništa nije mijenjala. Što se 

tiče projekta Organic tu smo isto imali određeno malo kašnjenje koje je bilo vezano isto uz 

građevinske radove, na žalost s obzirom da je riječ o projektu Hrvatska-Srbija, mi smo bili 

prisiljeni koristiti dokumentaciju koja se koristi za Europske projekte koja je na engleskom 

jeziku i koja je užasna za naše male radove od 300.000 kn, jednaka je dokumentaciji kao za 

radove od 5 mil. kn, i kada vi imate situacije da su građevinska poduzeća zauzeta cijelu 

godinu, jednostavno se nemaju interesa javiti. Mi smo tri puta ponavljali natječaj, danas smo 

dobili valjanju, ispravnu ponudu, to sve ide dalje svojim tijekom, ovi prethodni mjeseci su bili 

u javnim nabavama, gotovo sve su ugovorene i sada ćemo već od idućeg mjeseca imati 

konkretan rad s ljudima poljoprivrednicima i uskoro ćemo vidjeti konkretne proizvode. 
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Zora Pavić, 

- odgovor na pitanje predsjednika Gradskog vijeća Dejana Pisanića vezano za komunalnu 

naknadu, ove godine smo radili novi program za obračun komunalne i vodne naknade, prošle 

godine komunalna i vodna naknada su se naplaćivale na dvije odvojene uplatnice, pa su 

Hrvatske vode reagirale, oni traže da to bude na jednoj uplatnici, kao što je to propisano i 

Zakonom o vodama, međutim nama je ovaj način razdvojenih uplatnica bio jednostavniji, 

Osim toga, Hrvatske vode su ove godine tražile i izdavanje novog rješenja o utvrđivanju 

naknade za uređenje voda, pa je to postupak koji je ipak potrajao, sam program, u tijeku je 

izdavanje i rješenja i uplatnica, rješenja se moraju izdati sa dostavnicom, pa to traje malo 

duže, za sada smo izdali 1300 rješenja zajedno sa uplatnicama, a treba 4200, u tijeku je. 

 

Dubravko Kučinac 

- niste mi mogli dati odgovor gradonačelniče, rekli ste da ćemo dobiti pismeno, ali vas 

ubuduće molim, da kada kažete da ćete dati pismeno, da date, jer bilo je već u par navrata, 

provuklo se da nismo dobili te pismene odgovore, mislim da je i kolegica Bagarić spomenula 

da nije dobila pismeni odgovor koji je tražila, tako da molim da stvarno pokušate dostaviti taj 

pismeni odgovor, i čisto jedna mala sugestija, vi ste gradonačelnik, javna ste osoba, podložni 

ste kritikama, mislim da je nedopustivo da prvi puta u povijesti Grada Valpova s ove 

govornice jedan gradonačelnik proziva medije radi pisanja ili ne pisanja o nekoj temi. 

 

Zdravko Ćorić 

- gradonačelnik nije ništa rekao oko javnih radova, pa bi ga zamolio da o tome nešto kaže, i 

osim ovog projekta Zaželi da li u javnim radovima ima nešto, i htio bi samo reći što se tiče 

rasvjete, problem je taj da je više puta u jednoj ulici ili u više ulica gorila, ali od nove godine 

do sada se je dešavalo da u više ulica ne gori ili ujutro ili navečer, to nije problem od jučer, 

to je problem već više godina koji se nama u Gradu dešava, jer jednostavno te sklopke nisu 

funkcionirale dovoljno. 

 

Matko Šutalo 

- prošle godine je bilo 100 ljudi zaposleno na javnim radovima, ove godine su kvote smanjene 

u cijeloj Hrvatskoj. Grad Valpovo dobio je samo 12 mjesta pod strogo određenim uvjetima. 

Pročelnik za gospodarstvo i društvene djelatnosti i ja otišli smo u Zavod za zapošljavanje u 

Osijek i uspjeli smo tu kvotu povećati na 30, s time da u tu grupu ne ulazi Romska nacionalna 

manjina, koja opet po posebnim uvjetima ulazi u ovaj projekt, njih za sada imamo prijavljenih 

14 iako je njihova kvota 30, tako da ćemo ukupno imati između 40 do50 zaposlenika na 

javnim radovima. Doista su uvjeti za zapošljavanje strogi, naša preporuka je otišla već u 

Hrvatski zavod za zapošljavanje, oni imaju sve ono što je potrebno o tim osobama koje se 

nalaze na Zavodu za zapošljavanje, ukoliko one predložene osobe koje smo mi predložili 

zadovoljavaju uvjete koje su oni postavili u tom slučaju one će biti zaposlene na javnim 

radovima i to na razdoblje od 6 mjeseci. Vezano za rasvjetu, ja bi vas molio ako primijetite 

ponovo, da prijavite, a ne da prešutite, pa se možda neće desiti dva puta.  

 

Jozo Bogdanović 

- imam dva pitanja, mnogi su primijetili da se na relaciji od Belišća do Narda na nasipu radi, 

to je vrlo važan hidrotehnički objekt koji nas je spašavao od poplava, a radi se jedna velika 

intervencija, iskop krune nasipa, nasip kamena, pretpostavljam da se radi o jednom projektu 

koji se odnosi na biciklističku stazu, svakodnevno se dovozi masa kamena na toj relaciji, baš 

ova cesta koja je spomenuta danas ovdje od Valpova pored smetišta jer je izložena tom 

ruiniranju, i bilo bi dobro znati o čemu se zapravo radi, to je naravno i interes Narda, i cijela 

ta trasa bi bila vrlo zanimljiva i za razvoj turizma ukoliko se radi o budućnosti koja je 

temeljena na jednom biciklističkom povezivanja na šire od Miholjca do Osijeka. I drugo, 

budući je gradonačelnik sam spomenuo dolazak gđe. predsjednice, ne znam da li se radi o 
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jednoj protokolarnoj tajni koju mi ne bi trebali znati, ali budući se radi o važnoj osobi koja je 

u našem Gradu, bilo bi dobro da znamo kao vijećnici kakav je to program, i da li mi u tome 

trebamo indirektno sudjelovati ili pružiti potporu u cijeloj toj organizaciji. 

 

Matko Šutalo 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Bogdanovića, čuo sam za te radove koji se izvode na 

bentu prema Nardu, to je u ingerenciji Hrvatskih voda i oni radi na učvršćivanju benta kojim 

je inače zabranjeno prometovati bilo kojim prometnim sredstvima tako da, bez obzira što je to 

lijep put do Narda, ne bi mogao služiti u tu svrhu koju ste spomenuli, ali Hrvatske vode rade 

na učvršćivanju tog pojasa. Vezano za posjet predsjednice RH, predsjednica dolazi u nedjelju 

u Valpovo u jutarnjim satima, ovdje će provesti dva sata, nas su zamolili da osmislimo 

program kojim bi ju dočekali onako kako najbolje možemo, budući je ovo njen prvi posjet 

našem Gradu. Ona dolazi oko 9,00 sati u Valpovo 9,20 i bit će od 9,20 do 10,00 na Trgu 

kralja Tomislava u Valpovu, gdje će se podružiti sa građanima. Iz ureda predsjednice 

direktno su javili da bi ona željela da dođe što više naših sugrađana, tako da vas molim da 

proširite priču, iako smo to već dali u medije, ona bi se podružila sa predstavnicima naših 

OPG-a koji će izložiti svoje proizvode na sajmu, a jednako tako sa našim sugrađanima. 

Nakon toga selimo u Centar kulture gdje će se održati skup nositelja OPG-a Osječko-

baranjske županije, sajam će biti samo za OPG-a Valpovštine, znači Valpovo, Belišće, 

Petrijevci i Bizovac, za sada imamo prijavljenih mislim 32 izlagača, a imamo još otvorenih 

nekoliko pozicija, danas smo to javili sve Uredu predsjednice. Ovaj program u centru kulture 

osmišljen je na način da se predsjednica obrati cjenjenom skupu i nakon toga da se provede 

panelna rasprava tko će sudjelovati, ministar Tolušić, dopredsjednik Vlade ili netko iz 

Ministarstva poljoprivrede, vjerojatno jedan od državnih tajnika, a zamolili smo također i 

profesore sa Poljoprivrednog fakulteta u Osijeku, i vjerojatno netko od predstavnika OPG-a 

na našoj županiji, Tema bi bila „Stanje poljoprivrede u Osječko-baranjskoj županiji“, jer na 

taj način želimo predsjednici prezentirati stanje poljoprivrede koja je naša primarna 

djelatnost ne samo Valpovštine, OBŽ-e nego Slavonije i Baranje i da bude upoznata ne samo 

sa onim lijepim stvarima nego sa onim ružnim koje tište naše mala i velika OPG-a. Vjerujem 

da ćemo svi dati jedan obol ovom velikom događaju, da ćemo podržati predsjednicu, podržati 

taj događaj u velikom broju. Ono što se očekuje od vas je, da budete nazočni, nikakav 

protokol, osim onoga da ću ja kao gradonačelnik dočekati predsjednicu sa svojim 

suradnicima, nikakav drugi protokol nije poznat, barem nismo o tome obavješteni. Ovih dana 

dolazi naravno grupa koja će proći našim Gradom i vidjeti na koji način će osigurati taj 

prostor, vjerojatno iz Ureda predsjednice, iz protokola, sutra u popodnevnim satima dolaze, 

obići ćemo Grad, obići ćemo područje gdje će se ovo sve održati, nakon toga predsjednica u 

11,00 sati odlazi za Belišće u krug HF i DS Smith koliko mi je poznato. 

 

Dubravko Kučinac 

- pozdravljamo sve ove aktivnosti, zadnji puta smo spominjali gdje možemo bolje surađivati, 

mislim da vi i Grad Valpovo jako dobro surađujete i sa županijom i sa resornim 

ministarstvima, vidimo to i uz podržavanje  manifestacije 50 godina Ljeta Valpovačkog gdje 

je uključeno Ministarstvo turizma i Ministarstvo kulture itd., i sada kada dolaze određeni 

zvaničnici, vi sada tu kažete, očekujemo od vas da to podržite, mi smo to saznali iz medija,  

samo pošaljete neki službeni poziv svim vijećnicima da nazoče skupu, ništa drugo, na taj 

način pokazujete da cijenite ono što mi tu jesmo, a ovako ispada, očekujem od vas da budete 

tamo, malo u tom djelu ako je moguće bolja suradnja.  

 

Matko Šutalo 

- doista nisam htio obavještavati nikoga dok nisam razgovarao s Uredom predsjednice i sa 

njenim protokolom, tek danas smo dobili krajnje informacije i danas smo radili na pozivima 

koje ćemo uputiti listi poduzetnika koji su na našem području, bez obzira što je to skup OPG 
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OBŽ i skup OPG Valpovštine, uputit ćemo pozive i svim predstavnicima javnih institucija, 

naravno da će dobiti pozive i vijećnici, međutim pozivi još nisu otišli, jer tek danas smo 

definirali konačan program, tako nemojte se osjećati isključenima i naravno da ne bi htjeli 

isključiti Gradsko vijeće kao instituciju Grada Valpova. Vjerujem da ćete svi dobiti pozive 

pogotovo vijećnici na kućnu adresu ili na mail ako imate prijavljeno u Gradu, na tome 

radimo, sada je kratak rok, ići ćemo i na to da će od sutra biti podijeljeni pozivi u svako 

kućanstvo, Valpovo i prigradska naselja, sva kućanstva će dobiti poziv sa programom posjeta 

predsjednice RH Gradu Valpovu, tako da ćete uz poziv koji ćete dobiti kao gradski vijećnici, 

dobiti poziv i na kućnu adresu, pa vjerujem da će vaši ukućani prisustvovati ovom događaju. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU HRVATSKOG 

        RADIJA VALPOVŠTINE d.o.o. U 2017. GODINI 

 

Darko Slivar - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 8. sjednici, održanoj 28. 

svibnja 2018. godine razmatrao predmetno izvješće, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  te 

predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Dubravko Kučinac, Stanislav 

Milošević, Igor Uranjek i Darko Slivar. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

Vijećnik Dubravko Kučinac je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 

12 vijećnika. 

 

TOČKA  4. PRIJEDLOG: 

       A) IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU VALPOVAČKOG 

            PODUZETNIČKOG CENTRA d.o.o. ZA 2017. GODINU, 

       B) PLANA RADA I FINANCIJSKOG PLANA VALPOVAČKOG  

           PODUZETNIČKOG CENTRA d.o.o. ZA 2018. GODINU 

 

Vanja Miličević - detaljno je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 8. sjednici, održanoj 28. 

svibnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Igor Uranjek, Zdravko Ćorić, 

Željko Varžić, Matko Šutalo, Vitomir Matoković, Marijan Mandić, Ivana Bagarić, Vanja 

Miličević. 

 

Željko Varžić 

- imam pitanje za gradonačelnika, vi ste rekli, a i po medijima sam to pročitao da biste kino i 

odmaralište izuzeli, u najavama prije samog dolaska na vlast, da biste ga makli iz VPC, pa 

vaše mišljenje danas i ono što bi slijedilo u budućnosti što se tiče kina Korner i odmarališta, 

vidimo da oni dobro posluju sukladno konkurenciji koja je dosta jaka pogotovo i u ovim 

centrima, tako odmaralište mislim da stvarno trebamo zadržati, pružamo priliku građanima 
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da za dosta povoljne cijene odlaze na GO u jedan posjed koji je djelomično u vlasništvu 

Grada. Što se tiče VPC, mi u Gradu imamo LRA, imamo VPC i imamo Ured za gospodarstvo 

i društvene djelatnosti koji su svi slični, rade slične poslove, ovdje se vidi da je većinu stvari 

preuzeo VPC, ja bih možda očekivao da ove energetske projekte radi Ured za gospodarstvo, 

da bi mu to trebao biti neki prioritet u rješavanju takvih stvari, pogotovo gdje je Grad vlasnik. 

VPC kako samo ime kaže je onaj centar prema poduzetnicima, stvarno bi volio vidjeti u 

idućim godinama kada dobijemo ovo izvješće da su napravljene određene stvari za naše 

najveće poslovne subjekte i sve one druge koje rade u Gradu Valpovu, da vaš rad većinom 

bude namijenjen poduzetnicima, da se iz ovog materijala vidi da su ti poduzetnici u našem 

Gradu ostvarili određeni pomak, a da ste im vi pomogli u povlačenju svih tih sredstava, to je 

neko moje razmišljanje, ali za sve ovo što ste odradili u ovom djelu, naravno sve pohvale?  

 

Matko Šutalo 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, vjerojatno me niste slušali u predizbornoj 

kampanji kada sam govorio za VPC, ja sam rekao da je u proteklom razdoblju prije nego što 

je došao gosp. Miličević u VPC jedina djelatnost bila kino i odmaralište na žalost. Nakon 

dolaska gosp. Miličevića brojke govore same za sebe, u samo 6 mjeseci 20 prijavljenih 

projekata, 11 je prošlo i još 20 ima pripremljenih projekata, a u proteklih 15 godina niti 

jedan prijavljen projekt, nadam se da ćete to objaviti ako budete pisali o današnjoj sjednici. 

Cijenim vaša upute, međutim, ja sam direktoru dao odriješene ruke i do sada je doista 

opravdao moje povjerenje, nadam se da je opravdao i vaše, između ostalog VPC bavi se  

pomoći poduzetnicima, to se vidi iz ovog izvješća, gdje 12 poslovnih planova su napravili za 

poduzetnike, od toga su čak i dva kredita, dok u razgovoru s bankarima koji se nalaze na 

našem području VPC nije doveo niti jednog poduzetnika u poslovnu banku s kojom Grad 

surađuje, da bi poduzetnik s kojim Grad surađuje podigao nekakav kredit za svoje poslovanje,  

tako da smatram da ne bi trebali sugerirati direktoru kako da radi, jer doista do sada je 

opravdao povjerenje. Jedna od osnovnih djelatnosti VPC jest pisanje projekata, a budući je 

Grad 100%-tni vlasnik, vjerujem da ne bi trebali tu miješati Ured za gospodarstvo, budući 

VPC usko surađuje sa našim, ne samo s Upravnim odjelom za gospodarstvo i društvene 

djelatnosti, već i sa drugim službama Grada, a naravno i sa gradonačelnikom i sa Uredom 

gradonačelnika, tako da smatram da doista treba pružiti svu podršku sadašnjem direktoru i 

njegovom timu i jednostavno ostaviti ga da radi i podržati ga kao što je rekao u narednom 

periodu kada nam budu potrebna sredstva za izgradnju, odnosno stavljanje u funkciju svih 

ovih projekata koji su do sada prošli i naravno pružiti im pomoć u onim projektima koje je 

najavio u svom izvješću za 2018. i 2019. godinu, i naravno još jednom čestitam direktoru i 

njegovom timu na radu. 

 

Marijan Mandić 

- pitanje za direktora Miličevića, prvo moram izraziti osobno zadovoljstvo radom VPC, i kao 

predsjednik Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Maza Valpovo također želje i zahvale za buduće 

projekte, kao filmofil moram pohvaliti tempo nabave filmova koji su išli, vjerujem da je to i 

jedan od uzroka dobrog poslovanja, i kao filmofil moram pitati da li će se nešto učiniti u vezi 

ljetnog Valpovačkog kina u vezi tradicije kako je to bilo do sada? 

 

Matko Šutalo 

- samo bi htio ponoviti ovo, ne znam da li ste razumjeli direktora kada je rekao u onoj prvoj 

fazi kada je došao za direktora VPC, kada smo imali poziv za energetsku obnovu morali smo 

gotovo 2 mjeseca najviše njegovim zalaganjem, a nakon toga naravno kada smo morali 

podići na noge i Upravni odjel za gospodarstvo i društvene djelatnosti, da se riješe imovinsko 

pravni poslovi i stanje tih zgrada koje su u vlasništvu Grada Valpova, bilo je neriješeno 

imovinsko pravno pitanje zgrada, nismo ih mogli prijaviti na natječaj, i u zadnji tren smo 

riješili te stvari koje su se trebale riješiti prije 20 godina. Naravno ne obilazimo Upravni 
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odjel za gospodarstvo i društvene djelatnosti, dapače, jednostavno ga dižemo i ja se nadam 

da će novi pročelnici opravdati povjerenje koje im je dao Grad i Gradsko vijeće, da ćemo im 

svi dati potporu, to su mladi ambiciozni ljudi koji žele raditi i puni su entuzijazma i željni 

dokazivanja, nadam se da će rezultati koje ćete vidjeti u idućem razdoblju biti zadovoljavajući 

ne samo za nas ovdje prisutne nego i za naše sugrađane što nam je krajnji cilj. 

 

Ivana Bagarić 

- pozdravljam ovo izvješće, VPC ima pozitivne rezultate, ali ne bi se složila s tvrdnjom da nije 

bilo projekata (navodi primjere), također pozdravljam sve ove projekte i aktivnosti koji su u 

tijeku, a evo još jednom vas pozivam na suradnju vezano za ove natječaje, pa ako možemo 

odrediti i jedan sastanak sa direktorom VPC, a sve za dobrobit naših poljoprivrednika. 

 

Matko Šutalo 

- vjerujem da je direktor upoznat sa mjerom 6.3. koju je raspisala LAG Karašica, a što se tiče 

suradnje VPC, mi i radimo na ovom projektu sa LAG-om, tu je uključen i Grad Belišće, 

općine Petrijevci i Bizovac, tako da je već suradnja uspostavljena, a vjerujem da će se 

nastaviti i ubuduće. 

 

Vanja Miličević 

- prije svega bi zahvalio svima na pozitivnim komentarima, također odgovor vijećniku 

Marijanu Mandiću u vezi ljetnog kina, mi smo napravili jedan plan projekcije za vrijeme 

ljetnih mjeseci u kojima smo uvrstili prvenstveno one filmske hitove kako će oni izlaziti, to 

ćemo vidjeti sa gradonačelnikom hoće li se usvojiti, jer jako je veliki problem tokom ljetnih 

mjeseci dolazak ljudi i sama isplativost, distributeri imaju monopol na žalost i neovisno 

koliko mi imali gledatelja, mi taj film moramo platiti sukladno troškovima kinooperatera, tako 

da mi radimo na tome, vidjet ćemo hoćemo li razviti ljetno kino i hoće li biti u ovim 

mjesecima kada budu određeni hitovi. 

 

Željko Varžić 

- gradonačelnik je rekao jednu rečenicu, a to je vezano za imovinsko pravne odnose, dugi niz 

godina da se to nije radilo, mene zanima koliko je koštala ta sama legalizacija svih tih 

objekata na području Grada Valpova? 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća moli Službu za financije i proračun da dostavi odgovor 

na pitanje vijećnika Željka Varžića u pisanom obliku. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedlog: 

 a) Izvješća o radu i financijskom poslovanju Valpovačkog poduzetničkog centra 

      d.o.o. za 2017. godinu, 

   jednoglasno (13 glasova ZA), 

 b) Plana rada i financijskog plana Valpovačkog poduzetničkog centra d.o.o. za 

     2018. godinu, 

   jednoglasno (13 glasova ZA). 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG ODLUKE O POVREMENOM KORIŠTENJU POSLOVNOG 

        PROSTORA U CENTRU KULTURE „MATIJA PETAR KATANČIĆ“  

       VALPOVO I DRUGIM OBJEKTIMA U VLASNIŠTVU GRADA VALPOVA 

 

 Matko Šutalo - nakon stanke uskladili smo neke sporne točke vezane za ovu Odluku, 

tako da ćemo iz ovog naslova Odluke ispustiti ovaj zadnji dio „i drugim objektima u 
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vlasništvu Grada Valpova“, da ćemo se samo bazirati na Centar kulture „Matija Petar 

Katančić“ Valpovo, kao nekretninu koja je od posebnog interesa za Grad Valpovo kako bi 

uskladili način korištenja tog objekta, u čl. 2. st. 3., rok umjesto 30, bit će 7 dana za 

podnošenje zahtjeva korisnika, čl. 5. Ugovor se zaključuje najkasnije 3 dana umjesto 7 dana 

prije održavanja programa, u čl. 7. st. 1. dodat ćemo 5-tu točku korištenje male dvorane u 

Centru kulture. Naknada bi iznosila 100 kn po satu, i čl. 9. se briše, budući se odnosi na 

druge objekte u vlasništvu Grada. Predlažem vijećnicima da usvoje ovakav prijedlog.  

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 8. sjednici, održanoj 28. 

svibnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu uz ove izmjene koje je 

predlagatelj ispravio. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno ( 13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG ODLUKE O PROGLAŠENJU STATUSA NERAZVRSTANE 

        CESTE - JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPORABI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (13 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća Jozo Piškorjanac je došao na sjednicu, pa je sada 

nazočno na sjednici 14 vijećnika. 

 

TOČKA 7. INFORMACIJA O TIJEKU PRIPREMA ZA ODRŽAVANJE KULTURNE 

        MANIFESTACIJE „50. LJETO VALPOVAČKO“ 

 

Eduard Lacković - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 8. sjednici, održanoj 28. 

svibnja 2018. godine razmatrao predmetnu informaciju, usvojilo ju jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ju usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Zvonko Barišić, Igor Uranjek, 

Stanislav Milošević, Dejan Pisačić, Dubravko Kučinac, Matko Šutalo, Jozo Piškorjanac i 

Zdravko Ćorić. 

 

Igor Uranjek 

- imam pitanje, zanima me u vezi odvijanja smotre domaćih i gostujućih KUD-ova u dvije 

nedjelje, da li se planira povorka koja je krunski dio manifestacije, da li će biti uključeni svi 

KUD-ovi koji će bili prvu i drugu nedjelju ili samo gostujući KUD-ovi kao povorka kroz 

Grad?  

 

Dejan Pisačić 

- želim reći i zahvaliti se zapravo da su vijećnici mjesec dana prije ovogodišnjeg Ljeta 

valpovačkog dobili program na uvid, ove godine je naravno 50-to jubilarno Ljeto valpovačko,  
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program je bogatiji nego što je inače, naravno što je i bilo za očekivati, ali mene zanima 

nešto drugo, tko je zapravo autor ovogodišnjeg programa za 50-to Ljeto valpovačko, koliko je 

meni poznato Odbor Ljeta valpovačkog koji je imenovan u ovom Gradskom vijeću se sastao 

nije, novi odbor nije imenovan u novom sazivu Gradskog vijeća u nešto manje od godinu 

dana, novi članovi također nisu imenovani, barem ne od strane Gradskog vijeća, pa me 

zanima zbog čega, i da li postoji taj odbor ili ne postoji, ili postoji neki novi, pa me zanima 

tko ga je imenovao?, da ne ispadne predsjednik Gradskog vijeća je za nešto kriv, jer sam 

nešto čuo na prošloj sjednici, da nisam bio za nekakvu suradnju?, isto bi se nadovezao na ovo 

što je pitao gosp. Uranjek, da li to znači da će biti dva ili jedan prolazak kroz centar Grada? 

 

Dubravko Kučinac 

- imam primjedbu, s obzirom da smo na prošloj sjednici pričali o suradnji, na 50-tu obljetnicu 

Ljeta valpovačkog ne pozvati ni jednog predstavnika vladajuće većine u Gradskom vijeću, da 

makar formalno sudjeluje u izradi programa ili makar da da neku primjedbu ili neku 

sugestiju, pogotovo u svjetlu činjenice što vidimo da je i Ministarstvo turizma i Ministarstvo 

kulture uključeno, kao i OBŽ, i baš iz tog razloga mi je žao što nitko od nas nije niti jednim 

pismenom, usmeno ili bilo kako pozvan i da ga se pitalo da li misli da je ovo dobro, da li 

možda može utjecati da negdje možda malo više sredstava dobijemo, sve ono što je za 

dobrobit Grada, ponavljam da smo za suradnju, ali ponovo jedna primjedba, bez dociranja, 

mislim da ste trebali gradonačelniče barem nekoga od nas uključiti, čisto da, ako ništa drugo, 

onda barem da lakše te određene kanale ostvarimo prema eventualno potencijalnim 

sponzorima, a što se tiče samog programa, tu nemam puno šta dodati, to se čini sve korektno. 

 

Matko Šutalo 

- odgovorio bi na ovih nekoliko pitanja koja su u biti upućena organizatorima, budući sam 

početkom ove godine okupio tim za organizaciju jubilarnog 50-tog po redu Ljeta 

valpovačkog, nisam okupio Odbor niti sam ga imenovao pošto je to u ingerenciji Gradskog 

vijeća. Kao što vam je poznato iz medija u ovom timu i u radu ovog tima proteklih 5 mjeseci 

sudjeluje gosp. Zvonko Barišić, kao ravnatelj Ustanove za kulturne djelatnosti, gosp. Eduard 

Lacković, kao voditelj TZ Grada Valpova, ja kao gradonačelnik i moja zamjenica, uključili 

smo dr. Dinka Župana, našeg Valpovačkog povjesničara koji će na 50-tom jubilarnom Ljetu 

valpovačkom predstaviti Katančićeve dane, koja manifestacija bi trebala u narednim 

godinama izrasti u jednu posebnu manifestaciju odvojenu od Ljeta valpovačkog, koja bi bila 

prepoznatljiva za Grad Valpovo i kojim putem bi odali priznanje našem najpoznatijem 

sugrađaninu, tu smo naravno uključili Duška Topića koji je legenda folklora ne samo 

Valpovštine, već i folklora cijele Lijepe naše, njegova je ideja bila da odvojimo KUD-ove, 

domaća smotra folklora da bude prvu nedjelju, znači to je 24. lipnja 2018., toga dana bit će 

samo smotra folklora u Dvorcu, neće biti defile i prolazak kroz Grad, a u završnoj smotri koja 

bi trebala biti 01. srpnja 2018., domaći KUD-ovi će sudjelovati u prolasku kroz Grad, 

zajedno sa gostujućima, s tim da će samo gostujući KUD-ovi nastupati u tom završnom danu, 

znači imat ćemo dvije smotre folklora u Dvorcu, ali samo jedan defile u kojem će sudjelovati i 

domaći KUD-ovi i ovi strani, jer naravno da moramo odati počast domaćim KUD-ovima bez 

kojih ova manifestacija ne bi bila to što je dan danas. Što se tiče sponzorstva, kao što je 

primijetio i Odbor za financije i proračun, sredstva koja smo planirali u Proračunu za 2018. 

godinu su očito nedostatna, ali smatram da ćemo kroz ova sponzorstva uspjeti namaći 

sredstva kako bi podmirili 2017. godinu, da se razumijemo, do sada smo oko 80% podmirili s 

ovim što smo planirali za 2018., podmirili smo 2017. i 2016. godinu što se tiče Ljeta 

valpovačkog, jer godinama su se vukli repovi, u tekućoj se godini plaća prošla godina. Ove 

godine probali smo to svesti na nekakvu nulu, iz razloga da nam ti ljudi pomognu u 

organizaciji ovog jubilarnog 50-tog Ljeta valpovačkog, da ne bi netko otkazao u zadnji tren, 

zato što mu eventualno nije bilo nešto plaćeno. Ovo pitanje koje ste već ponovili nekoliko 

 



-  14  - 

 

puta na Gradskom vijeću vezano za ugostitelje, gosp. Lacković je rekao, poslali smo preko 

100 zamolbi za sponzorstvom, i svakodnevno nam stižu reakcije i sredstva na račun Ustanove 

za kulturne djelatnosti i TZ-e kojima planiramo pokriti troškove Ljeta valpovačkog, i mogu 

vam reći da su se doista poduzetnici i ugostitelji uključili u ovu akciju, i bilo im je drago što 

smo im javili na vrijeme, gotovo 2 mjeseca ako ne i više prije same manifestacije smo poslali 

zamolbe za sponzorstvom, oni su sudjelovali s onoliko sredstava koliko naravno mogu. Iz 

ovog programa je vidljivo, da manifestacije koje se planiraju održati u sklopu Ljeta 

valpovačkog kroz ovih 10 dana, pokušati ćemo organizirati u krugu Dvorca i Valpovačkog 

perivoja, jer je to područje najdostupnije i ne želimo disperzirati ovu našu manifestaciju, 

želimo da se sve događa na trgu ili većinom u Dvorcu i u Valpovačkom perivoju, smatram da 

će to podržati naši sugrađani, jer imamo doista što pokazati u našem Gradu. Što se tiče 

pitanja gosp. Kučinca, odgovorio sam u svom prvom izlaganju da sam početkom godine već 

okupio tim, s tim je upoznat bio i gosp. Piškorjanac koji je to podržao, s tim da je naglasio da 

je bio član Ljeta valpovačkog dugo godina. Po meni jedan manji tim je jednostavno efikasniji, 

brže djeluje, vjerujem da će se to pokazati i na ovom 50-tom Ljetu valpovačkom, da će ljudi 

koje sam odabrao da sudjeluju u organizaciji opravdati svoje povjerenje. Same pripreme su 

pokazale da tako i jest, imamo u dopodnevnim satima čak po prvi puta najpoznatije folklorne 

grupe i ansamble iz cijele Hrvatske, tako da ćemo to popuniti kroz tih 10 dana u dopodnevnim 

i popodnevnim satima, i svi oni koji su zainteresirani moći će sudjelovati i dati svoj doprinos 

u obilježavanju ove naše najveće manifestacije. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG ODLUKE O ODABIRU KOMUNALNOG DJELATNIKA ZA 

       OBAVLJANJE KOMUNALNIH DJELATNOSTI NA TEMELJU PISANOG  

       UGOVORA U NASELJIMA: 

       A) HARKANOVCI, 

       B) ZELČIN, 

       C) MARJANČACI 

 

Zora Pavić - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 8. sjednici, održanoj 28. 

svibnja 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojilo ga jednoglasno (4 glasa ZA),  

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Jozo Piškorjanac, Vitomir 

Matoković, Igor Uranjek, Dubravko Kučinac, Zora Pavić i Matko Šutalo. 

 

Jozo Piškorjanac 

- iz pozicije predsjednika MO Harkanovci imam primjedbu, nema mi logičnosti da u natječaju 

piše da cijena ne smije biti viša od postojeće, mi smo prije 8 godina dali naputak gradskim 

službama, našim komunalcima da izmjere kvadrate koliko komunalci kose, i onda dođem do 

činjenice da moj komunalac u Harkanovcima kosi kvadrata puno više nego u određenim 

mjestima, a plaćen mu je iznos od 1.150,00 kn, a neki za puno manje kvadrata tu površinu 

kose za 2.500,00 kn, za mene je to nelogično, predlažem da u budućnosti napravimo nekakav 

Aneks, izmjeriti kvadrate što se to sve kosi i nikakvih problema nema, želim biti samo realan i 

objektivan, moramo napraviti u Gradu Valpovu pravično vrednovanje rada, bilo to u 

Harkanovcima ili u bilo kojem drugom prigradskom naselju i Valpovu, dajem podršku neka 

se ovi izaberu, ali ja ću inzistirati na reviziji cijele priče, jer smatram da to nije u redu.  
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Vitomir Matoković 

- zanima me u ovom na neki način prijelaznom periodu, iako to imamo u komunalnom odjelu, 

svako VMO je donijelo šte treba komunalni redar odrađivati osim košenja, i ostali 

nespomenuti poslovi po odluci VMO, toga više neće biti, tko će moći u tom kanalu 

komunikacijskom ako nešto trebamo davati upravo te neke poslove nespomenute, a koji se 

tiču samog mjesta, pa u tom djelu molim pojašnjenje pročelnice Pavić ako može odgovoriti. 

 

Igor Uranjek  

- zamolio bih pročelnicu Pavić ako nam može reći na koji način je bodovano, i na koji način 

se došlo do ovih iznosa, isto tako slažem se s gosp. Piškorjancem, predlažem, ako se slažete 

svi, mi možemo ovo usvojiti, svi ugovori se mogu uvijek aneksirati, znači da se sklopi ugovor 

sa tim ljudima, da ne bi došli u nekakav zrakoprazan prostor, a kada donesemo nekakvu 

odluku po kojoj će se možda poštenije bodovati, da se naprave aneksi ugovora za sve te ljude 

i da to riješimo.  

 

Dubravko Kučinac 

- ovo što je gosp. Piškorjanac govorio stvarno ima smisla, što se tiče odluke moj prijedlog, 

ako se odluka sada usvaja, da li se ona usvaja i sa cijenama, mislim da da, onda bojim se da 

će se Aneks isto morati na Gradskom vijeću kao takav usvajati, nije problem, čisto 

komuniciramo da vidimo na koji način bi mogli tu nepravdu ispraviti, svakako podržavamo, a 

pročelnica Pavić neka nas malo uputi. 

 

Zora Pavić 

- sve poslovi komunalnih djelatnika odredilo je svako VMO ponaosob, oni su utvrdili koje su 

potrebe, isto tako koja je cijena, i u svakom ugovoru postoji određena odredba i ostale 

poslove po nalogu VMO, kada se VMO ukinu, vjerojatno će to biti Upravni odjel ili nešto, a 

sama naknada se može povećati, da je sada bila inicijativa za ovaj natječaj, da se krene od 

neke druge osnovice, takav bi se natječaj raspisao, a inicijativa može krenuti nakon 

potpisivanja ovog ugovora, pa ćemo Aneks, ali naravno odluku opet donosi Gradsko vijeće. 

 

Matko Šutalo 

- vjerujte da Upravni odjel za komunalne i stambene djelatnosti nije htio niti ima namjeru 

bilo koga oštetiti, moj prijedlog je sada ovakav, da vijećnici usvoje ovakav prijedlog kakav je 

sada, da se donesu kriteriji, iako gosp. Piškorjanac kriteriji nisu samo košnja trave, kada onaj 

komunalni djelatnik u Ladimirevcima raznosi pozive i obiđe 1200 kućanstava, znači nisu 

samo to kriteriji, ali slažem se treba donijeti kriterije i lako ćemo mi na Gradskom vijeću 

donijeti novi prijedlog sa izmjenama visine naknade. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedlog za naselja: 

 a) Harkanovci, 

     jednoglasno (14 glasova ZA), 

 b) Zelčin, 

     jednoglasno (14 glasova ZA), 

 c) Marjančaci, 

     jednoglasno (14 glasova ZA).  

 

TOČKA 9. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Vitomir Matoković 

- pitanje u vezi odbora koji nisu imenovani, da li su neki rokovi vezani uz neke odbora, recimo 
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Odbor za poljoprivredu koji nije osnovan, Odbor za zakup i prodaju poljoprivrednog 

zemljišta, mislim da bi to trebalo imenovati, novi je zakon u proceduri gdje bi se vratilo na 

lokalnu samoupravu taj dio, pa dajem prijedlog da se na slijedećem Gradskom vijeću  

pripremi za te odbore ako su vezani neki rokovi.  

 

Marko Vuksanić 

- vezano uz novi Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem, vjerojatno ste vidjeli da 

smo u hodniku postavili panoe sa novim prijedlogom Programa zajedno sa kartama, a 

sukladno Zakonu o poljoprivrednom zemljištu, mi smo imali rok od 3 mjeseca da ga izradimo, 

taj rok ističe 09. lipnja, tako da je ujedno naš prijedlog, da svakako imamo slijedeći tjedan 

sjednicu Gradskog vijeća po pitanju te točke na kojoj bi razmatrali taj prijedlog Programa, 

jer ga moramo svakako praktički usvojiti do 9. lipnja 2018. godine.  

 

Jozo Piškorjanac 

- ovo je tema vrlo ozbiljna, pogotovo kada govorim o Harkanovcima, tamo ima najviše 

hektara koje su u ovom trenutku zapušteni (navodi primjer), vrlo sam zainteresiran za 

rješavanje tog problema i apsolutno ću inzistirati da se uključim u rad tog Povjerenstva na 

Gradskom vijeću, do sada smo u Gradu Valpovu riješili što je na ponos Grada Valpova, 

Gradske uprave i svih ljudi iz Gradskog vijeća koji su u tome sudjelovali bez ijednog 

problema, mi smo riješili 99% kompletnog državnog zemljišta, i vjerujem da ćemo i ovaj dio 

što je ostao vrlo mali riješiti kvalitetno. 

 

Dejan Pisačić 

- mogu odmah reći, da ćemo slijedeću 12. sjednicu Gradskog vijeća Grada Valpova imati 08. 

lipnja 2018. godine u 17,00 sati, imat ćemo samo tu jednu točku da to odradimo. 

 

.......... 

 

Budući da se nitko više nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, 

potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 20,00 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


